
 
 
 
 
 
 
 

Lietuvos nacionalinis muziejus 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 



 

      
Lietuvos nacionalinis muziejus yra 

labai senas. 

Lietuvos nacionalinis muziejus yra  

beveik pirmas muziejus,  

įkurtas Lietuvoje.  

 
  

 

 

Lietuvos nacionalinis muziejus vadovauja 12 muziejų: 
 

Gedimino pilies bokštas 

 

Adresas: Arsenalo gatvė 5, Vilnius. 

 

Muziejus kiekvieną dieną dirba nuo 

10 iki 20 valandos. 

 

Muziejuje sužinosite apie: 

• Vilniaus istoriją,  

• Vilniaus pilių teritoriją, 

• lietuvių kovą su kryžiuočiais. 

 

Senasis arsenalas   

 

Adresas: Arsenalo gatvė 3, Vilnius. 

 

Muziejus dirba  

nuo antradienio iki sekmadienio 

nuo 10 valandos iki 18 valandos.  



 

Muziejuje įkurta įdomi ir didelė 

archeologijos ekspozicija.   

 

Naujasis arsenalas    

 

Adresas: Arsenalo gatvė 1, Vilnius. 

Muziejus kol kas nedirba.  

Dabar muziejų remontuoja ir tvarko. 

  

Pilininko namas  

 

Adresas: Arsenalo gatvė 1, Vilnius. 

 

Muziejus dirba  

nuo antradienio iki sekmadienio 

nuo 10 valandos iki 18 valandos.  

 

Muziejuje pristatoma Lietuvos 

istorija, kultūra ir prie šalies raidos 

prisidėję žmonės.  

 

 

Vilniaus gynybinės sienos bastėja   

 

Adresas: Bokšto gatvė 20, Vilnius. 

 

 



Muziejus dirba nuo antradienio iki 

sekmadienio nuo 10 valandos iki 18 

valandos. 

 

Muziejus pasakoja apie Vilniaus ir 

Lietuvos Didžiosios Kunigaikštystės 

gynybos ir ginkluotės istoriją. 

Istorijų namai  

 

Adresas: T. Kosciuškos gatvė 3, 

Vilnius. 

 

Muziejus dirba  

nuo antradienio iki sekmadienio 

nuo 10 valandos iki 18 valandos, 

rečiadienį muziejus dirba nuo 10 

valandos iki 20 valandos. 

 

Muziejuje rengiamos įvairios 

laikinos parodos.  

Muziejaus rūsyje yra paroda. 

Parodoje yra seniai Lietuvoje 

gyvenusių žmonių daiktai.  

   

 



Buvusi areštinė   

 

Adresas: T. Kosciuškos gatvė 1, 

Vilnius. 

Į muziejų galima ateiti šiais 

mėnesiais: 

• gegužę, 

• birželį, 

• liepą, 

• rugpjūtį, 

• rugsėjį,  

• spalį. 

 

Muziejuje veikia paroda „Spąstai su 

centriniu šildymu“ apie gyvenimą 

Lietuvoje nuo 1865 iki 1993 metų. 

 

 

Signatarų namai   

 

Adresas: Pilies gatvė 26, Vilnius. 

 

Muziejus dirba:  

• nuo antradienio iki 

penktadienio nuo 10 valandos 

iki 18 valandos. 

•  šeštadienį ir sekmadienį nuo 

12 valandos iki 17 valandos. 

 



 

Muziejuje pasakojama apie 

Signatarus. Signatarai yra žmonės, 

kurie pasirašė svarbų Lietuvai 

dokumentą.  

 

Kazio Varnelio namai-muziejus   

 

Adresas: Didžioji gatvė 26, Vilnius. 

 

Muziejus dirba nuo trečiadienio iki 

sekmadienio nuo 10 valandos iki 18 

valandos. 

 

Muziejuje rodomi Kazio Varnelio 

paveikslai, istoriniai baldai, Vakarų 

Europos tapyba ir skulptūra, 

žemėlapiai.   

 

Jono Basanavičiaus gimtinė 

 

Adresas: Gimtinės gatvė 17, 

Ožkabalių 1 kaimas, Vilkaviškio 

rajonas. 

 

Muziejus dirba kiekvieną darbo 

dieną dienos metu. Muziejus dirba 

įvairiu laiku savaitgaliais ir 

skirtingais metų laikais. 

 



 

Daugiau apie darbo laiką galite 

paskaityti paspaudę ant šios 

mėlynos nuorodos. 

Muziejuje rodomi: 

• Jono Basanavičiaus knygos, 

• asmeniniai daiktai, 

• baldai iš to krašto, kur gimė 

Jonas Basanavičius. 

Šalia sodybos yra didelis 

ąžuolų miškas. Šis ąžuolų 

miškas yra skirtas paminėti 

Lietuvos atgimimą.  

Vinco Kudirkos muziejus 

 

Adresas: Vinco Kudirkos gatvė 29, 

Kudirkos Naumiestis, Šakių 

rajonas. 

 

Muziejus dirba  

• nuo antradienio iki 

šeštadienio  

nuo 10 valandos iki 17 valandos, 

• sekmadienį nuo 10 valandos 

iki 15 valandos.  

 

 

https://lnm.lt/muziejai/jono-basanaviciaus-gimtine/
https://lnm.lt/muziejai/jono-basanaviciaus-gimtine/


Nuo spalio 1 dienos iki balandžio 

30 dienos muziejus 

sekmadieniais nedirba, išskyrus 

paskutinį kiekvieno mėnesio 

sekmadienį. 

 

Muziejuje rasite informacijos apie: 

• Vinco Kudirkos gyvenimą,  

• Vinco Kudirkos asmeninius 

daiktus,  

• Kudirkos Naumiesčio istoriją.   

Jono Šliūpo muziejus 

 

Adresas: Vytauto gatvė 23A, 

Palanga. 

 

Muziejus dirba  

• nuo trečiadienio iki 

penktadienio nuo 10 valandos 

iki 17 valandos,  

• šeštadienį nuo 11 valandos iki 

17 valandos,  

• sekmadienį nuo 11 valandos 

iki 16 valandos. 

 

 



Muziejus neseniai remontuotas. 

Šiuo metu muziejuje yra laikinos 

parodos ir parodos, kuriose yra 

vienas objektas. Nuolatinė paroda 

dar neįrengta. 

 

 


